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Am vorbit astazi, 07 august 2020, cu CEO Artifex, Johan Kamermmaier despre proiectele de dezvoltare ale Municipiului Focsani.

 
Am vorbit astazi, 07 august 2020, cu CEO Artifex, Johan Kamermmaier despre proiectele de dezvoltare ale Municipiului Focsani.
 
Ceta?ean german, Johan Kamermmaier a fost incantat de proiectele legate de transformarea Focsaniului intr-un oras verde cu piste de
bicictela, bike sharing si autobuze electrice. ? Astfel de solu?ii pot avea ca efect transformarea orasului nostru intr-unul mult mai atractiv
pentru tineri, cei care merg sa studieze in centrele universitare si nu mai revin acasa, dar si pentru cei care sunt pleca?i in strainatate la
munca.

 
M-am bucurat sa descopar mult optimism, multe tehnologii noi si multa inova?ie in cadrul companiei Artifex, una dintre cele mai mari companii din industria textila din
Vrancea.
 
Tot astazi am vizitat si compania SC Preladys Brand SRL care opereaza tot in industria textila.
 
Cred ca mediul de afaceri din oras poate fi sus?inut printr-o infrastructura mai buna, dar si prin politici publice care sa faca din Focsani casa unui numar cat mai mare
de specialisti.

https://www.focsani.info/

